
 
 
 

Technische vraag 
 
Zaaknr.:  
 
 

Technische vraag aan: Wim Althuizen 

 
Onderwerp: Harmonisatie beleid ‘Hondenuitlaat voorzieningen e.a.’, hekwerk 
 
In kader van harmonisatie van beleid, worden in deze notitie de beleidsrichtlijnen van de 
voormalige gemeenten Landerd en Uden geduid. Gebleken is dat het beleid van de voormalige 
gemeente Uden, voldoet aan de verwachtingen, maar op een klein aantal onderdelen nog 
aanscherping behoeft. Ter resumé is het nieuwe beleid beschreven. 
Wij lezen hier over aanscherping. 

1. Betekent dit een technische aanscherping betreffende de hoogte van de hekwerken die 
nog niet overal zijn aangepast? 

2. Gaan ze worden aangepast? 
3. Of gaat het over een aanscherping van andere aard? Zo ja, welke? 

  
 
 

Ondertekening: 

Datum indiening : 7-12-2023  

Fractie : GroenLinks  

Naam indiener : Genoveef Lukassen   

 

 

 
 



Antwoord op technische vraag 
 

Antwoord door:  

Datum: 7-12-2023 
 
Vraag: 

1. Betekent dit een technische aanscherping betreffende de hoogte van de hekwerken 
die nog niet overal zijn aangepast? 

2. Gaan ze worden aangepast? 
3. Of gaat het over een aanscherping van andere aard? Zo ja, welke? 

 
 
 
Antwoord: 

1. Nee. Het voorgestelde beleid inzake hoogte omheining, blijft overeenkomstig beleid 
voormalige gemeente Uden. Dit betekent dat er alleen hogere hekwerken komen 
waar verkeersveiligheid en daarmee ook de veiligheid voor honden in het geding is. 

2. Zie antwoord 1. 
3. De aanscherping heeft voornamelijk betrekking op de (tijdelijke) verbodsgebieden in 

het buitengebied. Daarnaast zal meer aandacht geschonken worden aan het 
gegeven dat we spreken over hondenuitlaatgebieden en niet over 
hondenspeelvelden. In de voormalige gemeente Uden is hier soms onduidelijkheid 
over ontstaan, waardoor verzoeken tot plaatsen van zitbanken en speelattributen 
ingediend zijn, waar geen gevolg aan gegeven kan worden. 

 
 
 
 
  


